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Abstract (en)
The device has a peripheral annular locking ring (11) directly/indirectly integrated to a movable polar plate (5), and attaining axial positions along a
longitudinal engaging axis (I-I), in respective ring locking and unlocking positions. The ring avoids the pivoting of a retaining stop (12) away form its
retaining position, in one of the axial positions. An internal annular unlocking housing (15) of the ring is arranged against a free end (12a) of the stop
to authorize the pivoting of the stop away form its retaining position, by receiving the end in the housing, in the other axial position.

Abstract (fr)
Selon l'invention, une ventouse électromagnétique (4) logée dans un bâti (3) peut retenir une plaque polaire (5) à l'encontre d'un ressort de rappel
(16). La plaque polaire (5) est liée à une bague de verrouillage (11) à logement (15) et surface de verrouillage (11 a) qui sollicitent des taquets de
retenue (12) aptes à verrouiller une tige (2a) venant s'engager dans un alésage (8a) du bâti (3). On assure ainsi une grande force de verrouillage,
pilotée par une ventouse électromagnétique (4) à faible force de retenue.
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